
Zápis z jednání Školské rady Základní školy, Jičín, Železnická 460 ze dne 10.10.2022  
   
Přítomní   
Za zřizovatele:   
Mgr. Petr Hamáček  
Ing. Miroslav Kazda     
Ing. Hana Makovičková   
   
Zvoleni za rodiče:   
Doc. Mgr. Tomáš Kozel Ph.D.   
Mgr.  Jan Fink   
Mgr. Radka Koláčná  
   
Ředitelka školy: Mgr. Blanka Kalátová Lisá   
    
Zvoleni za učitele:   
Mgr. Daniela Havelková   
Mgr. Libor Švandrlík   
   
Omluvení:  

Mgr. Jana Dobiášovská  

   
Průběh jednání:   
Zahájení - doc.Tomáš Kozel zahájil zasedání Školské rady a přivítal přítomné. Nikdo neměl 
připomínky k navrhovanému programu (výroční zpráva, inspekční zpráva, informace o školním 
roce 22 23) 
 
Projednání a schválení Výroční zprávy za rok 2021/2022 – ředitelka zmínila změnu 
struktury výroční zprávy (vzdělávání nepedagogických pracovníků, počty žáků s OMJ, …).  
Pan předseda školské rady dal ke zvážení, zda v takové míře používat zkratky.  
Ptal se na výsledky testování ČŠI – v oblasti geometrie. Ředitelka vysvětlila (slabší ročních 
devítek, menší motivovanost) a seznámila přítomné s opatřeními, které byly nastaveny 
k odstranění nedostatků. 
Poskytování informací podle zákona 106 – 3 stížnosti, ČŠI je shledala jako nedůvodné 
Školská rada všemi hlasy schválila Výroční zprávu 2021/2022 
 
Projednání inspekční zprávy ČŠI  
Ředitelka školy seznámila přítomné s principy, jak ČŠI hodnotí kvalitu, jak inspekční činnost 
v červnu 2022 probíhala, jaké byly závěry. Ve většině oblastí byla škola hodnocena velmi 
dobře. Prostor pro zlepšení je v oblasti individualizace výuky a vyhodnocení úspěšnosti žáků. 
V obou oblastech již vedení školy pracuje na zlepšení.  
Ing. Kazda informoval o průběhu pohovoru po inspekci a vyzdvihl hodnocení vysoké kvality 
školy. 
Školská rada projednala inspekční zprávu. 
 
Školní rok 2022/23 
27 tříd - 677 žáků – z toho 7 žáků s OMJ (23 žáků do povolené rejstříkové kapacity) 



Ředitelka školy požádala přítomné o posouzení možnosti otevření tří prvních tříd. Zástupci 
zřizovatele očekávají stále velký zájem o studium v jičínských školách.  
Ředitelka školy poděkovala zřizovateli za fungující podporu žáků s OMJ se statusem uprchlíka. 
Informovala, že na škole funguje školní psycholog a pedagog, nově máme rodilou mluvčí 
Američanku Betsy Merrifield. Jsme zařazeni do projektu PŠÚ, ředitelka školy poděkovala paní 
zástupkyni Jitce Tománkové za vedení týmu. Na škole funguje doučování. Poděkovala 
zřizovateli za pomoc při IROP (odborné učebny dílen a polytechniky, fyziky, přírodopisu, 
odborné kabinety). Vyzdvihla profesionální přístup učitelů informatiky. Mgr. Hamáček 
informoval o aktivitách v tomto projektu. Ředitelka poděkovala zřizovateli za aktivní 
spolupráci.  
Využili jsme šablony OP  JAK 
ONIV – škola z důvodu velké nemocnosti musela žádat o převod prostředků. Ing. Makovičková 
potvrdila, že ONIV jsou problematickou částí rozpočtu nejen na naší škole. Stále by měla být 
možnost převodu z krajské rezervy.  
Škola obdržela dotaci pro pomůcky na novou informatiku – vybavení je zajištěno (4,6,7 podle 
nové informatiky, 8. + 9. navíc seminář informatiky). 
Pan předseda školské rady se ptal na energie – Mgr. Hamáček potvrdil, že bude nárůst, ale díky 
zastropování energií se s tím zřizovatel vyrovná.  
 
Různé  
Ing. Kazda informoval, jak přispěje zřizovatel do příštího rozpočtu školy (vzduchotechnika, 
pomoc při IROP, správa nemovitostí Ing. Bílek – napojení ohřevu vody pro kuchyň (zpracování 
dokumentace) 
  
Doc. Tomáš Kozel ukončil zasedání školské rady  
Mgr. Blanka Kalátová Lisá se rozloučila s přítomnými  
  
  
Mgr. Blanka Kalátová Lisá poděkovala všem členům Školské rady.   
   
   
   
V Jičíně 10.10.2022  
   
Zápis provedla Mgr. Daniela Havelková   
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